

Title (en)

Mounting triangle for connection of an agricultural implement to the front or back of a tractor.

Title (de)

Kuppeldreieck zur front- oder heckseitigen Verbindung eines landwirtschaftlichen Anbaugerätes mit einem Schlepper.

Title (fr)

Triangle d'attelage frontal ou dorsal d'une machine agricole à un tracteur.

Publication

**EP 0513750 A1 19921119 (DE)**

Application

**EP 92108030 A 19920513**

Priority

DE 4116200 A 19910517

Abstract (en)

A mounting triangle for the connection of an agricultural implement (4) to the front or back of a tractor (2) has a triangular frame part (5) which is arranged on the tractor and on the plate (10) of which, located in the vertex region, a guide roller (15) for making it easier to receive the frame part (6) located on the implement is arranged in a bearing. The guide roller (15) is arranged with its axis (16) oblique relative to the direction of travel on the plate (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Kuppeldreieck zur front- oder heckseitigen Verbindung eines landwirtschaftlichen Anbaugerätes (4) mit einem Schlepper (2) weist einen schlepperseitig angeordneten dreieckförmigen Rahmesteil (5) auf, an dessen im Scheitelpunkt angeordneter Platte (10) in einem Lager eine Führungsrinne (15) zur Erleichterung der Aufnahme des geräteseitigen Rahmesteils (6) angeordnet ist. Die Führungsrinne (15) ist mit zur Fahrtrichtung schräger Achse (16) auf der Platte (10) angeordnet. <IMAGE>

IPC 1-7

**A01B 59/043**

IPC 8 full level

**A01B 59/043** (2006.01); **A01B 59/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01B 59/062** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2305926 A1 19761029 - UNI DRIVE TRACTORS LTD [GB]
- [A] EP 0197026 A2 19861008 - STEINER JOSEF
- [A] FR 1463146 A 19660603 - HUARD UCF

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0513750 A1 19921119; EP 0513750 B1 19950104**; AT E116517 T1 19950115; DE 4116200 C1 19920723; DE 59201117 D1 19950216

DOCDB simple family (application)

**EP 92108030 A 19920513**; AT 92108030 T 19920513; DE 4116200 A 19910517; DE 59201117 T 19920513